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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

wdniu 2211220191:

Proszę o informację czy Gmina Kędzierzyn-Koźle posiada w swoich zasobach

nieruchomości, których stan prawny jest nieuregulowany, tzn. np. nie jest znany

właściciel lub jego spadkobiercy, a gmina jest jedynie użytkownikiem lub zarządcą, bez

wydanego sądownie nabycia prawa własności np. przez zasiedzenie. Jeżeli tak, proszę

podać ile jest takich nieruchomości i jakie działania podjęła gmina w celu uregulowania

stanu prawnego.
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